
Vragen: 
1. Herkent de wethouder het geschetste beeld dat het actuele groenonderhoud in de 
gemeente van zeer lage kwaliteit is? 
Antwoord: Het beeld is in de eerste periode na aanbesteding inderdaad ver buiten 
beeldkwaliteitsniveau geweest. Dit heeft te maken met opstartperikelen door de 
overgang naar een nieuwe aannemer(s) en de voor onderhoud zeer slechte 
omstandigheden (zeer natte periode). Tevens is halverwege de onderhoudsperiode een 
nieuwe toezichthouder op het onderhoudswerk gezet waarna het beeld zienderogen 
verbeterde. Eind september was het onderhoud weer redelijk op beeldkwaliteitsniveau. 
Voor 2025 blijft de huidige toezichthouder op dit werk toezichthouden, dit voorkomt dat 
het onderhoud weer uit pas gaat lopen. 
  
2. Wat voor overeenkomsten vormen de basis voor het groenonderhoud door de huidige 
aannemers en uitvoerders? 
a)      betreft het een beeldbestek of betreft het een frequentiebestek? 
Antwoord: De oorspronkelijke uitvraag betreft een beeldbestek, buiten de kernen om op 
B-niveau. Aangezien er bezuinigd moest worden omdat het budget niet toereikend was 
is besloten zoveel mogelijk B-niveau te handhaven, met uitzondering van maaien 
gazons, dit is naar 22 x maaien gezet i.p.v. 27 keer. 
 
3. Wordt binnen de gemeente toezicht gehouden op de door de gemeente zelf 
uitgevoerde en de door de gemeente uitbesteedde werkzaamheden? 
a)      zo ja, wat zijn de bevindingen van de toezichthouder? 
Antwoord: Op de door de gemeente uitbestede onderhoudswerkzaamheden wordt 
dagelijks toezicht gehouden. Deze toezichthouder houdt geen toezicht op de door de 
gemeente zelf uitgevoerde werkzaamheden. 
  
b)      zo neen, waarom niet? 
Antwoord: Dit wordt door de uitvoerende dienst zelf gedaan, 
  
4. Welke concrete maatregelen is de wethouder van plan tot aan 2026 te nemen, 
wanneer een nieuw groenonderhoudsbedrijf gevonden is, teneinde de groenvoorziening 
in het dorp op peil te houden zoals binnen het vastgestelde groenbeleid is afgesproken? 
 
Antwoord: vanaf 1 januari 2026 wordt een compleet bestek op de markt gezet met de 
gewenste kwaliteitsniveaus, hiermee is reeds een projectgroep opgestart om een 
compleet bestek te maken (waarin alle voorkomende werkzaamheden wat betreft 
onderhoud van de openbare buitenruimte opgenomen worden) en deze medio 2025 aan 
te besteden zodat per 1 januari 2026 hiermee gestart kan worden. De gemeenteraden 
zijn in november tijdens een ingelaste kwaliteitsbijeenkomst gevraagd hiervoor input te 
geven. Deze input wordt meegenomen in het voorstel dat in februari 2025 aan de 
gemeenteraden wordt voorgelegd. 
 


